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Verslag 25 november 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:  Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Erik Bezemer, Lydia Bijnagte, Nel de Jong,  
Jacques Daamen, Roos Vigelius, Pauline de Vries (leden); Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht); 
Alberta van den Dool (verslag);  
Afwezig: Corina Heijstek, Jannie Rosman, Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief)  
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom en geeft de berichten van verhindering door. 
De voorzitter heeft een poging gewaagd Jannie te bezoeken, maar er bleek sprake van een 
misverstand. 
Vaststellen van de agenda   
Bij agendapunt 6, Thema, zal teruggeblikt worden op de bijeenkomst over Inclusie in de 
afgelopen week. 
Ook zullen de bezuinigingen van de gemeente besproken worden (agendapunt 5). 
Jacques informeert naar de notulen van de Seniorenraad. Nel geeft de mondelinge updates, 
maar een verslag wordt nog gemist. Nel en/of Suzanne zullen het navragen. 
Hiermee wordt de agenda vastgesteld. 
 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 21 oktober 2024 (bijlage 2) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 
➢ 2205.01, Jeugdverordening: het plan ligt er nog niet, dus geen mededelingen. 

➢ 2201.01, nieuwe leden: Jan van Baren wijst op de ‘dames van het theehuis’. Hij stelt 

voor hen begin 2025 uit te nodigen (wordt geagendeerd voor maart 2025!), aan de 

hand van dit bezoek kan hen mogelijk gevraagd worden naar deelname aan de IAR. 

➢ 2406.01, onafhankelijke cliëntondersteuner: de voorzitter had contact met het 

voormalige lid Dineke Kodde, die zich sterk heeft ingezet voor een onafhankelijk 

cliëntondersteuner. Dineke informeerde naar de stand van zaken: er is weinig gehoord. 

Er wordt afgesproken Dineke te verwijzen naar Natascha Hessels van MEE Plus. Ook 

voor de IAR is dit een aandachtspunt om te volgen. 

➢ 2110.01, brief Huishoudelijke Ondersteuning: de reacties zijn doorgegeven naar de RAS 
Drechtsteden, die vervolgens een advies heeft verstrekt aan de SDD.  
Jan geeft aan, dat het lastig is om adviezen terug te vinden op de website van de RAS 
Drechtsteden. Adviezen zijn te vinden onder ‘de adviesraad’. 

➢ 2010.03, financiën IAR: Suzanne meldt, dat zij deze week een afspraak heeft om dit 
verder door te spreken. Zij wijst wel op het eventueel in de knel komen met de 
volgende subsidie: binnen een maand zou het nu geregeld moeten zijn. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 2110.01, 02, 04. 
c. N.a.v.: aangepast rooster van aftreden (bijlage 2a) 

Ter info. 
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3 Uitgebrachte adviezen/ brieven 
Door de RAS Drechtsteden (bijlage 3) De adviezen uit november worden doorgenomen: 

➢ 10. Wachtlijsten maatwerkvoorzieningen Wmo : betreft enkele bijstellingen. 
➢ 11. Inkoopmodel individuele begeleiding / dagbesteding  
➢ 12. Actualisatie beleidsregels minimabeleid: het gaat hier met name over het 

handhaven van de 140 % regel. 
➢ 13. Beleidsplan schuldhulpverlening: het vorige beleidsplan is overgenomen. 
➢ 14. Voortzetten Was- en Strijkservice: hierover bestond meer discussie in de RAS, met 

name over het strijken. De bedoeling was om de strijkservice er af te halen, maar 
uiteindelijk kan toch in specifieke gevallen van deze service gebruik gemaakt blijven 
worden. 
 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De keuze is gemaakt dat de gemeente uitvoerend wordt ten aanzien van de financiën van de 
IAR. Zie verder agendapunt 2b. 
• Vacature penningmeesterschap De voortgang wordt afgewacht, zie agendapunt 2b. 
 

5 Punten vanuit de gemeente (Suzanne) 
- Bezuinigingen gemeente 

Suzanne geeft een mondelinge toelichting op de bijeenkomst die plaatsvond. Daar is gedeeld 
dat de meeste bezuinigingsplannen zijn aangenomen. Het budget voor aangepast sporten is 
ontzien. Er vindt een indexatie plaats van subsidies, 3.8 %. 
De meeste subsidies die aangevraagd zijn, worden toegekend. 
Voor 2026 worden meer gevolgen verwacht. Hier wordt nu al op vooruitgelopen, door o.a. te 
onderzoeken hoe op andere manieren geld binnengehaald kan worden. Het zal een spannend 
jaar worden.  
Wmo, Jeugd en Participatiewet lijken voorlopig nog geen gevolgen te ondervinden. 
De voorzitter wijst op een ontwikkeling waarbij veel bezuinigd gaat worden op preventie en 
veel minder op curatieve zaken. Preventie is juist van groot belang.  
Verder wordt gewezen op een betere samenwerking door professionals. Pauline ervaart in de 
praktijk, dat hier stappen mee gemaakt kunnen worden.  
De voorjaarsnota zal goed in het oog gehouden moeten worden. 
De IAR kan vaststellen blij te zijn, dat het Sociaal Domein in 2025 nog niet echt geconfronteerd 
wordt met specifieke harde ombuigingen. 

- Bijeenkomst armoede 
Er wordt verslag gedaan van de bijeenkomst, waar het ging om bekendheid : aanwezigen 
werden als ambassadeurs opgeroepen om inwoners zoveel mogelijk te adviseren en de weg te 
wijzen. Dit ging aan de hand van ‘Max’: maximaal – minima. De campagne wordt ingezet om 
het ondergebruik van minimaregelingen tegen te gaan. Er blijft veel geld liggen. 
Als voorbeeld wordt gesproken over de zorgverzekering voor minima; echter, deze lijkt niet 
altijd meer voordeliger uit te pakken. 
Suzanne wijst op het Deltaplan armoede 2.0, wat vier speerpunten kent. O.a. wordt 
samenwerking specifiek gericht op kinderen genoemd: de jongerenwerker op het gebied van 
financiën lijkt geen goede aansluiting te hebben met het primair onderwijs. Suzanne is niet 
precies bekend met de rol van deze jongerenwerker; zij zal dit navragen, ook de bijbehorende 
subsidie. 
Eventueel kan Suzanne de collega’s rondom het thema ‘armoede’ uitnodigen, waarna een 
advies vanuit de IAR verstrekt kan worden. 
Bij samenwerkingsagenda onderwijs moet ook gedacht worden aan het opvangen van signalen 
in het onderwijs. 
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6 Thema: 
- Inclusie 

Suzanne geeft aan dat er een goede bijeenkomst plaatsvond, waar input is opgehaald. O.a. 
wordt gewezen op het onderwerp fysieke toegankelijkheid, wat duidelijk aanwezig was. 
Discriminatie en ontmoeten en meedoen leverden minder input. 
In januari wordt de bijeenkomst vervolgd, en wordt er in groepen gesproken over de thema’s. 
Ook Heerjansdam was vertegenwoordigd. 
 

7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede: Pauline   

Pauline deelt de stand van zaken over de kledingbank.  
Verder blikt Pauline terug op de inspraakavond op 4 november: opvallend is dat bezoekers 
nauwelijks weten waar ze heen moeten. 

b. Jeugdhulp: Pauline, Max  
Pauline merkt op, dat meer samenwerking wordt gezocht door Humanitas en het Jeugdteam.  
Het is positief, als men elkaar op deze manier kan versterken.  
Suzanne wijst nog op de stichting Jong Zwijndrecht, die als pilot bij het wijkteam is betrokken 
met het oog op preventie. Ook hier vindt versterking plaats van elkaar. 
De opmerking wordt nog geplaatst om het wijkteam binnenkort uit te nodigen, om van 
gedachten te wisselen, met name ook over preventie. 

c. Senioren (raad): Nel   
Nel geeft een mondeling verslag van de laatste vergadering op 22 oktober, waar een 
toelichting is gegeven door medewerkers van de bibliotheek. Er is verteld welke taken daar 
liggen naast het uitlenen van boeken (digitale vaardigheden, taalvaardigheden etc). De 
bibliotheek moet hierover nog wel een slag maken qua communicatie. 
Verder is gesproken over het ophalen van het bevrijdingsvuur, er was weinig respons. 
Doortrappen: dit is gestart op 16 oktober, het is zinvol.  
Verder vindt er evaluatie plaats over de rol van de Seniorenraad. Een deel van de raad wil 
verder professionaliseren. 

d. Regionale Adviesraad: Max  
Zie agendapunt 3, verder geen bijzonderheden. 

e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina  
Corina is afwezig. 

f. Sport: Erik   
Erik geeft aan dat alles loopt. De inspiratiegids voor sport onder jongeren: wordt nog niet 
genoeg opgepakt door de verenigingen. 
De bijeenkomst van deze week over goed sportbestuur is vervallen en vindt plaats in het 
voorjaar. 
Ten aanzien van de sportcontainer meldt Erik dat de inspraakperiode loopt; de verwachting 
bestaat dat in februari een start plaats kan vinden. 
Suzanne meldt, dat er onderzoek loopt naar sportaccommodaties door de stichting 
Ongehinderd, over toegankelijkheid. 
Het onderzoek naar de behoefte aan sportaccommodaties loopt nog. 

g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia  
Lydia geeft aan, dat zij geen plannen heeft gezien om te beoordelen. 
Vorige week was zij wel aanwezig bij een bijeenkomst over fysieke toegankelijkheid, waar veel 
is gedeeld. Er is meegegeven ook vooral samen te werken zodat achteraf minder hersteld hoeft 
te worden. 
Suzanne merkt op, dat nagedacht wordt over het in het leven roepen van een dergelijke 
commissie voor bestaande objecten in de openbare ruimte. 
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8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug (bijlage 8) 
Januari: Nel 
Februari: Max 
Maart: Pauline 
April: Lydia 
Mei: Roos 

• Vergaderschema 2025 vaststellen; let op 13/10 ook RAS, de vergadering van 13/10 
verzetten naar 6 oktober?? (bijlage 8a)          

Akkoord, 6 oktober 2025. 
 
Uitnodigen: 
Er wordt gewezen op het vergaderschema, waarbij vastgesteld wordt dat sommige 
onderwerpen vastliggen op een bepaalde datum. Met andere onderwerpen kan eventueel 
geschoven worden. Twee maanden voor de vergaderdatum moet wel bekend zijn, wie 
uitgenodigd wordt. 
Februari: sportakkoord, Erik nodigt Sandra en Ad uit.  
Januari: Participatiewet: de voorzitter zal vragen formuleren, die Suzanne door zal zetten naar 
de juiste collega. 
 
Rondvraag: 

- Lydia meldt zich af voor de vergadering van februari 2025. 
- Pauline: in het kader van preventie benoemt zij dat er regelmatig een peuter drive-in 

in de Kiboe-hoeve plaatsvindt.  
- De voorzitter was uitgenodigd door de Adviesraad Sociaal Domein Hendrik-Ido-

Ambacht. Daar zijn zaken gedeeld, over en weer. Het verzoek ligt voor om één keer per 
jaar een gezamenlijk overleg te houden over thema’s die beide raden raken: akkoord. 

- Vervolgens is de voorzitter ook benaderd door de voorzitter van de adviesraad Hoekse 
Waard, voor een overleg.  

-  

9 Volgende vergadering 16 december:  
(als er geen punten zijn dan vervalt deze) 
Er wordt afgesproken de vergadering te laten vervallen. Mochten er punten zijn, dan wordt er 
contact opgenomen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21:10 uur. 
 

    
 


